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Studierådsmötesprotokoll 2019–04–17

Närvaro: Oskar Damkjaer Studierådsordförande
Jenny Martinsson Mötessekreterare
Oscar Sigurdsson
Adina Borg
Albin Sverresson

§1 OFMÖ Studierådsordförande Oskar Damkjaer förklarade mötet öppnat
kl 12:12.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordningen.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2019-04-10.

§6 Information från
Externa
Representanter

Inget.

§7 Meddelanden Nu kommer det vara omtentaveckor och de kommande två vec-
korna kommer det inte vara några SRD möten.

Vi ska skicka priser till vinnarna av CEQ. C&&D har mycket bätt-
re statistik nu än innan utlottningen.

Canvas ska börja testas av lärarna.

Hur ser folk på C programmet? Snack med alumner och samköra
programledningen med vad folk tycker.

Digitaliseringsmöte, vad händer?

Vi har bara spenderat 10k av 27k i budget.

§8 SRX Inget.

§9 Valärenden och
nomineringar

Inga.

§10 Avslutade kurser Flerdimensionell analys, FMAB30: Omtenta flerdimmen, de har
gjort om den som endimmen, men eftersom det är första omten-
tan så kommer den ha gamla upplägget vilket är konstigt. Vad
tycker andra program om detta?
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§11 Pågående kurser Informationsöverföring, EITA30: Föreläsaren i informationsöver-
föring drar över tiden, dåligt. Johannes Wadenbäck/Michaela får
snacka med honom.

De ska börja med sammanhanget - få helhetsbild, och sen gå in
på detaljer. Saker från tidigare år, som verkar ha blivit bättre iaf.

Funktionsprogrammering, EDAN40: Funktionsprogrammerings-
labbarna är lärogivande, men man får ingen hjälp, labbledare
som inte har koll på labbarna. Dåliga. Varit svårt att få hjälp ti-
digare år också. Sigurdsson och Albin Sverreson ska snacka med
läraren. 7.5hp och 5hp kurs.

Programvaruutveckling - metodik, ETSA02: ingen klarade labb
3 under labbtillfället. Var bugg i materialet de utgick ifrån. Folk
vet inte när de är klara med sina tester.

§12 Övrigt Gällande om man får ha deadlines i omtentaperioder: Man får
ha det men det är taskigt.

Tack för fikat.

Jenny uppskattar popcorn.

Vad folk tycker om sektionen, ska få resultat och sånt. Intervjuer.
Roger ringde till random folk för att se vad de hade att säga.

§13 OFMA Mötesordförande Oskar Damkjaer förklarade mötet avslutat kl
12:30.

Vid protokollet

Jenny Martinsson

Justeras

Oskar Damkjaer
Studierådsordförande
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